
This website uses cookies to improve the user's experience during working with our network and to provide users with dedicated services and
functions. By further use you agree with that.OKDetails

Адрес Pfeiffer Vacuum GmbH 
Berliner Strasse 43 
35614 Asslar

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Pfeiffer Vacuum is the only supplier of vacuum technology that provides a complete product portfolio: from a single component to complex vacuum
systems. Products and solutions from Pfeiffer Vacuum are employed in the markets of Analytics, Industry, Research & Development, Coating and
Semiconductor.The Company’s main markets are located in Europe, the US and Asia. Established in 1890, Pfeiffer Vacuum is active today with
approximately 3,300 employees and over 20 subsidiaries worldwide.

The range of Pfeiffer Vacuum products and services

Vacuum generation: 
•    Rotary Vane Pumps 
•    Piston Pumps 
•    Diaphragm Pumps 
•    Pumping Stations 
•    Screw Pumps 
•    Side Channel Pumps 
•    Turbopumps 
•    Roots Pumps 
•    Multi-stage Roots Pumps

Vacuum analysis and measurement: 
•    Vacuum Measuring and Control Devices 
•    Helium Leak Test Systems 
•    Leak Detectors 
•    Mass Spectrometers

Vacuum Components: 
•    Components and Feedthroughs 
•    Manipulators 
•    Vacuum Chambers 
•    Valves

Training & Service: 
•    Application Support 
•         Technical Service 
•    Customer Training 
•         Worldwide on-site Service

Company Profile of Pfeiffer Vacuum GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.
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Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
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Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
www.glassglobal.com - Международный Портал для Стекольной Промышленности - OGIS GmbH

powered by www.glassglobal.com


